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Vår världspresident Zenaida Farcons motto för 2022-2023
Work Wonders

Kära IW-vänner!

Kallelse:
Alla hälsas välkomna till Clay Ludvigson,Boråsvägen 23,Kinna
den 5 oktober kl.12.30. Det blir kycklingklubba och sallad och
kaffe/te.

Program: Arbetsmöte inför DÅM och lite IW frågesport.
Ta gärna med en ipad eller bärbar dator. Den nya matrikeln får
du på mötet.

Klubbmötet
Inbjudan till 60+ jubileumslunch i Trollhättan IWC  har kommit.

På mötet den 7 sept. valdes Ann-Margaret Wilhelmsson och
Ann-Mari Lindblad till justerare på DÅM.
Information från Info-mötet i Vänersborg gavs. Se bifogad fil.
De olika uppgifterna när det gäller DÅM, vem som gör vad
gicks igenom.



Nyheter på Hemsidan: Vår världspresidents motto som finns översatt
lästes upp. Dessutom finns en film på Hemsidan daterad den 4
augusti. Se den gärna om du inte redan gjort det.
Aktuell Motion från Italy lästes upp. Den handlar om att IIW:s
president ska utse en utbildningskommitté.

Anmälan till Barbro Karlsson tel. 073 8061979,eller
barbro2604@gmail.com senast torsdagen den 29 sept. kl. 20.00

Hoppas du betalat in medlemsavgiften för 2022-2023 på 550:-
Annars betala till Bg 472-5446 ,ange namn.

Välkomna önskar styrelsen!

Sammanfattning av D 236 Info-möte i Vänersborg den 28/8 2022.

Vice distr. skattmästare Ewa Knutsson hälsade alla välkomna och bad
klubbarna berätta om sin verksamhet.

10 klubbar var representerade. Från Borås IWC  kunde ingen komma
och Varbergs IWC har upplösts.Av deras medlemmar har några gått
med i Gbg Norra IWC.
Klubbarna fick berätta hur verksamheten fungerat under och efter
pandemin. Många har haft zoom möten, promenader men även vanliga
möten. Intercitymöte mellan Strömstad Tanum och Halden med
modevisning blev mycket välbesökt. Gbg Norra och Gbg Södra har
också haft intercitymöte. Kba IWC har tillsammans med dom deltagit på
sommarlunch.
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Klubbpresident Birgitta Blenner Gbg Södra berättade engagerat  om
deras arbete med att tillverka en receptbok av medlemmarnas egna
recept.Det har  inbringat 10 000:- . Flera klubbar har bytt lokal och
hoppas det ska bli bra. Uddevalla Skansen hade ordnat utflykt för
styrelsen. Frågesport om IW var också ett inslag för någon klubb.
Trollhättan IWC inbjöd till 60-års jubileum 22/10 och hoppades att
många kunde komma.
Vu presenterade sig och sedan följde information från Info-mötet i Gävle.

Ewa Knutsson talade om att det på Hemsidan  finns en översättning av
vår världspresidents tema Work Wonders.
Ny reseräkning finns nu under Bibliotek på Hemsidan. På den kan man
också ta upp övriga utlägg.
Ewa Knutsson undrade också om intresse fanns för en gemensam resa
till Convention i Manchester 2024.Det verkade verkligen så!

Ordet gick sedan  till ISO Ann Robertzon: Hon nämnde att reportage kan
vara korta och foton lite roliga,kanske inte alltid tagna vid måltider t.ex.
Däremot ska bilderna vara högupplösta.En mall finns för inskick till ISO.
Ann lovade att skicka den igen och då till både president och sekr. i
klubbarna.

Maggie fortsatte och visade hur lätt man lägger in bilder på
medlemmarna. Hon påpekade att när det gäller “kommande möten” på
Hemsidan finns en del gamla som ligger kvar.  Hur man kan söka bl.a.
medlemmar och vad som finns under “Bibliotek” visades.

Past president Susanne Fagerström information från Info-mötet i Gävle.

Projekt Narkotikasökhundarna: Avtalet gick ut 30/6 -22 och nu ska en
Avsiktsförklaring komma från Tullverket. Vi kommer inte att ha en
specifik Inner Wheelhund utan vi bidrar till hundar.

Silviaprojektet har avslutats. Det behöver ersättas med ett nytt projekt.



En grupp där bl.a. Lisbeth Gabrielsson sitter med, arbetar med detta.

Internationellt projekt : Garissa 2021-2024 under “ Strong Women
-Stronger World” . Bosse Lindell ordf. för stiftelsen besökte Infomötet i
Gävle. Då berättade han och visade bilder från Garissa.
Bosse Lindell tel.0706 524775 lindell.bosse@gmail.com

Broschyren om IW kommer att justeras.

När det gäller arkivering kommer varje klubb att få ett papper på vad
som finns arkiverat.   I vårt Distrikt saknar vi arkivarie!!

Påpekande, vi ska använda logga med rätt färg. Den något ljusare blå.
—--------------------------------

Förutom  detta samtalades det en hel del vid fikastunden och innan
mötet började.

—------------------------------------------------------------------------------------------
Under fikat fick vi av Röda korset höra lite om hur de asylboende i
Vänersborg har det. Vi var nog många som fick mycket att fundera över.
Vad jag förstår blev vi bjudna på lokal och kaffe så ett frivilligt bidrag till
deras verksamhet uppskattas säkert. swish 1234 0621 62 till RK
integration

Vid pennan / Christina Svensson, distr.sekr.
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